
 

 

Protokoll 120928 

 

Styrelsemöte i POMS - Habiliteringspsykologernas yrkesförening  

 

Närvarande: Kristina Nilsson, Anna Tidman, Stefan Lycknert, Mattias Eriksson, 

Pia Åkerlund, Lena Holm, Kristina Lindberg 

  

§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat 
 

§ 2 Föredragningslistan godkänns 

 

§ 3 Föregående protokoll  
- Genomgång av föregående styrelseprotokoll 

 

§ 4 Rapporter: Kristina rapporterar kort från Psifos kompetensdagar. 

En sammanfattning kommer i nästa POMS-blad. 

 

§ 5 Kassörsrapport samt inval av nya medlemmar 
- Kassören meddelar att det finns 64546 kr på POMS konto. 

- Nya medlemmar: Uppgift saknas 

    

§ 6 Skrivelser: Inga skrivelser har inkommit. 

 

§ 7 Remisser:  

- Psykiatrin och lagen: Styrelsen diskuterar frågan och bestämmer att 

Pia och Therese talar med varandra och skriver ihop ett svar som 

styrelsen sedan kommenterar via mail. 

- Psykologassistenter: Lena har skrivit ett svar till Psykologförbun-

det. 

- Likvärdig utbildning, riksgymnasierna: Mattias har skrivit ett svar 

till Psykologförbundet. 

- Bättre behörighetskontroll: Vi svarar inte på denna remiss. 

 

§ 8 Konferenser  

POMS jubileumskonferens:  
- Styrelsen ses kl 08.00. 

- Mattias ordnar med namnlappar. Stefan undersöker vart namn-

brickorna från förra konferensen tagit vägen. 

- Mattias tar med en lista över anmälda deltagare för avprickning på 

morgonen. 

- Bord för POMS-bladet: Lena ordnar med detta.  

- Utvärderingsformulär och deltagarlista: Mattias ordnar detta. 

- Present till föreläsarna: Presenten får kosta 100 kr. Pia ordnar med 

inköp. 

- Skriva från konferensen: Finns någon PTP-psykolog som är intres-

serad? Vi i styrelsen, förutom Kristina N och Stefan som har andra 

uppgifter, är i annat fall beredda att skriva lite om de olika inslagen 

i konferensen. 



 

- Material från föreläsarna: Stefan undersöker om föreläsarna använ-

der powerpointpresentationer, om vi ska trycka upp åhörarkopior 

samt vilken teknisk utrustning de behöver. 

- Samla ihop och sammanställa utvärderingar: Kristina N tar hand 

om detta. 

- Stefan och Mattias undersöker om det finns någon mindre och billi-

gare lokal att vara i om få anmäler sig till konferensen.  

 

2013 års konferens: Frågan bordläggs till nästa styrelsemöte. 

Tredagarskonferens 2014: Frågan bordläggs till nästa styrelse-

möte. 

Rådskonferens i oktober: Anna undersöker om hon har möjlighet 

att gå. Även Pia undersöker. 

 

§ 9 POMS kontakter med andra organisationer: Inga kontakter 

tagna sedan förra styrelsemötet. 

 

§ 10 POMS-bladet 

Nästa blad är julnumret. Lena har skrivit en utförlig lathund åt den 

som blir redaktör i den kommande styrelsen. 

 

§ 11 Styrelsens sida 

 Anna skriver till julnumret. 

 

 § 12 Webb-information 
  Therese tar över uppdraget som webb-ansvarig när Mattias slutar. 

 

§ 13 Uppdrag åt POMS  
  Inga uppdrag har inkommit. 

 

§ 14 Förbundskontakter/Yrkesföreningarnas nätverk  

Stefan och Pia träffar tillsammans med övriga yrkesföreningar stu-

denter i oktober. 

 

§ 15 Årsmöte 2012  

- Årsmötets uppdrag till styrelsen 2011: Styrelsen diskuterar uppdra-

gen och beslutar att vi gemensamt redovisar vad vi gjort under året. 

- Arbetsfördelning gällande handlingar till årsmötet: Kristina N drar 

ut 20 ex av verksamhetsberättelsen. Kristina L ordnar med ekono-

miska berättelsen. Vi söker efter ordförande och sekreterare till mö-

tet. Ev kan Kristina L vara årsmötessekreterare. 

- Digitalisering av POMS-bladet: Stefan har fått prisuppgift 4000-

7000 kr för att digitalisera allt material. Styrelsen beslutar att ge 

Stefan 10000 att använda till detta ändamål.  

- Inval av nya styrelseledamöter: Vi tänker att det är bra om styrelsen 

fortsättningsvis är åtta personer inklusive ordförande, i enlighet 

med stadgarna (4-7 ledamöter + ordförande). 

 

§ 16 Bordlagda frågor  



 

- POMS-loggan: P OMS har ingen egen logga utan använder Psyko-

logförbundets. Borde vi ha en egen och hur ställer sig förbundet till 

det? Det kom in några förslag efter förra årets POMS-konferens. 

Stefan tittar närmare på dessa. 

 

§ 17 Övriga frågor 

- Arbetsuppgifter i styrelsen: Anna delar ut en sammanställning av de 

arbetsbeskrivningar som inkommit. Alla läser igenom och kommer 

med kompletteringar vid behov. 

- Facebookgrupp: Styrelsen beslutar att ha både en öppen sida och en 

sluten grupp. Therese får i uppdrag att ordna detta. Mattias kan 

hjälpa till om det behövs. 

- Borttagande av ordet handikapp ur vår broschyr och på vår hem-

sida: Styrelsen beslutar att gå igenom information på hemsida och i 

broschyren vid nästa styrelsemöte. Därefter kan förändringar göras. 

- Två förslag på mötestider för nya styrelsen innan jul: 30 november 

eller 14 december. 

 

§ 18 Kommande mötestider 

- Nästa styrelsemöte kommer att hållas antingen 30 november eller 

14 december. De nya styrelseledamöter som väljs in vid årsmötet 

avgör vilken dag det blir. 

 

§ 19 Mötet avslutas 

 

 

 

  För styrelsen   Justerare 

 

 

 

  Anna Tidman   Kristina Nilsson 

 Sekreterare   Ordförande 


